
Styrelsemöte FSSBK 

20230904 

 

Närvarande: Sara, Charlie, Tomas, Martin, Fredrik, Rickard, Johan, Lars 

 

Dagens agenda gicks igenom. 

 

Prat kring torrsättningen 

Stora kranen är beställd till båda upptagningarna 

Pris samma som innan 550 kr rest 900 kr 

Poletter 200 kr 

Medlem obligatoriskt 

Traktor på hamnplan Marin Jältås, drivmedel betalas av klubben 

Pris transport 300 kr betalas per båt. Henrik Geijerstam hjälper till med sin 

traktor 

Upptagning 2 ev kör Ola traktor, Martin kollar med Jonas om Ola svarat. 

 

Inköp av traktor under vintern om vi hittar lämpligt objekt. Prisläge 60-80000 kr 

Vi har fått 60000 kr -självrisk av försäkringsbolaget för gamla traktorn 

Grupp för detta Martin, Tomas och Lasse kollar inköp av ny traktor 

 

Seglarskolorna 

2 fulltecknade vuxengrupper 

3 fulltecknade ungdomsgrupper och en med 4 deltagare  

Ribb inköpt, Gunnar Johannesson har varit till hjälp 

Båten hätades av Fredrik. 



Lite båtar sönderseglade som behöver kollas över under vintern, 

båtvårdsgruppen ombedes kolla med instruktörerna. 

Intäckter från skolorna ca 85000 kr 

Skolorna går lite back vilket de brukar göra. 

 

Ekonomi 

Ekonomin ser bra ut och är stabil. 

Båten som brann fick vi snabb ersättning för av försäkringsbolaget. 

Rfsisu har bidragit med 100000 som kommer oss tillhanda inom kort. 

Tre stöd sökta. 

Inga stora utgifter på gång. 

Medlemsavgifter som ej är betalda har det skickats påminnelser på. 

 

 

Kappsegling 

Måndagsseglingen rullar på 

Söndagar nu i september 

KM lördag 9/9 

 

Båtvårdsgrupp 

Nya ribben behöver servas i Mönsterås omgående 

Optimister kollas över 

Köpa tillbehör till nya ribben’, länspump, båge till rutan, kompass 

Fredrik köper en obromsad 80 kärra 

Gamla ribben skall dras ner från gamla kärran, skrotas 

Inköp högtryckstvätt med tillbehör 

 



Nya ribben kan lånas ut med förare i klubben som är utbildad på att köra de 

 

Klubbstuga 

Funkat bra med familjen Slättman som hjälpt till 

Uthyrningarna av stugan har minskat något  

Intäkter på bastun har ökat 

Bastulistorna utskickade 

Ved beställd 

Vedaggregatet börjar bli dåligt, bör köpas nytt kommande år 

Vi bör sätta undan pengar för underhåll av fastigheten 

Fredrik och Tomas mäter huset och kollar material 

Vi försöker jobba med detta på arbetsdagarna framåt 

Bryggan börjar bli sliten, ev behöver delar köpas in 

Diskussion om flytbrygga tas upp vid nästa styrelsemöte 

 

Therese Möllevi vill besöka oss, förslag är 4/12 på styrelsemötet 

 

Kryssarklubben fyller 100 år i år, ev vill de vara i vår klubbstuga och ha 

möte/fest. Charlie har kontakt med Lars Ankarsand kring detta 

 

Uppställningsplatsen 

Ny spolslang behöver köpas in 

Fullt på platserna 

Liten kö 

Tältet mitt emot klubbens kommer att tas bort, blir bättre plats för oss att 

komma in och ut från tältet 

 



Elstöd kommer att sökas för båda anläggningarna 

 

Nytt styrelsemöte Oktober 9:e 
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